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Bærum kommune:
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Roar Askeland – saksbehandler
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Referent: Roar Askeland Ansvarlig/Frist
1 Bakgrunn for møtet

På forrige møtet med kommunen den 20.06.2023 ble det avtalt at forslagsstiller 
skulle presentere et alternativ med redusert høyde på bebyggelse og vurdere 
muligheten for annen type bebyggelse i form av byrekkehus/townhouse eller 
tilsvarende.   

2 Presentasjon fra forslagsstiller/plankonsulent
Plankonsulentene og forslagsstiller har vurdert flere alternativer med konsepter 
av rekkehus/townhouse. De uttrykker at et slikt konsept vanskelig kan oppfylle 
alle offentligrettslige krav. I tillegg mener Profier at det 
markedsmessig/økonomisk ikke er riktig med townhouse på den aktuelle 
tomten med blokker på alle sider. De begrunner fordeler og ulemper med alle 
undersøkte alternativer. Presentasjonen som ble vist under møtet er vedlagt 
referatet.   

I alternativet med redusert høyde i eksisterende konsept er etasjehøyden 
redusert fra fem til fire etasjer. Mot Gamle Drammensvei 44 (GD44) er det som 
følge av terrengforskjellene tre etasjer. Det legges opp til et heishus i bakkant 
mot nord, i tillegg til enkelte arker. Ellers fremstår bygget med en skrå 
takutforming som tidligere. 

Forslagsstiller har også laget en oppsummering av alternativenes 
«beslaglegning» av fasaden til GD44.
 

3 Kommunens tilbakemelding
Kommunen er enig med forslagsstiller at konseptet med et punkthus med 



redusert høyde totalt sett gir minst ulemper for naboene. Enkelte townhouse-
alternativer kan tilsynelatende se mer gunstig for GM44, men med tanke på 
solforhold, utsyn, innsynsproblematikk og hensynet til ensidige leiligheter i 
GD44, tar punkthuset etter kommunenes vurdering mest hensyn til naboene i 
GD44 samlet sett. 
 
Konseptet med ett punkthus gir også større sammenhengende uteareal. En slik 
bygning treffer også eldre, enslige og par som markedet etterspør.  

Kommunen er åpen for at byggegrensen i sør, som vist i områdereguleringen til 
Stabekk sentrum, kan brytes. Det forutsettes at overgangen mellom private 
utearealer og offentlig gangvei blir nøye vurdert slik at overgangen blir god og 
ivaretar bokvalitet. Spesielt gjelder dette innsynsproblematikk.  
 
På bakgrunn av materialet og presentasjonen som ble gitt i møtet er 
kommunen positiv til at forslagsstiller kan gå videre med detaljplanleggingen 
med sikte på å utarbeide et planforslag i tråd med det reduserte punkthus-
konseptet.  
  

4 Forventet levering av planforslag og behandling av reguleringsplan for 
Stabekk gater og byrom
Forslagsstiller opplyste at man forventer et planforslag sendt kommunen for 
behandling før jul. 

Kommunen opplyste om at reguleringsplanen for gater og byrom for Stabekk 
sentrum skal behandles i planutvalget 21.09.2023. 

5 Gebyr for underveismøte
Underveismøte er en gebyrlagt tjeneste. Kr 9 900 blir sendt Jernbaneveien 11 
Utvikling AS.

Vedlegg:
 Presentasjon til underveismøte 28.08.2023 6499664


